



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
Megan E. Papasian-Broadwell, Vice President
I. Susan Kattula, Secretary
Susan M. Jozwik, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Carl Weckerle, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

July 16, 2020

Dear WCS Community,

In our district's near 80-year history, we have produced some of the most talented graduates who have gone on to do great things across the globe. Those graduates share one very important thing in common... they were taught by our WCS teachers, and I firmly believe there is NO substitute for a great teacher in a classroom.

As the debate continues about whether schools will be open this fall, I am pleased to report that WCS will offer a virtual option using our own teachers for interested families. This development now positions us to be ready for any scenario - whether we are in school as usual, closed to learn at home, or for those choosing the virtual option regardless of the state's decision. We also continue to develop plans for Schoology, our online platform, which will be used across the district regardless of the scenario.

To prepare for this new reality, I wanted to share some important dates for you:

Wednesday, July 29

Parents will receive a full update on our plans for in-person instruction, a return to learning at home if its required, and our option for virtual education. Also, Schoology training opportunities for parents will be announced to help you get ready for the fall.

Thursday, July 30

Parents will be asked to participate in a survey about what option interests them, their thoughts on our plans, what support may be needed, and an opportunity to ask questions.

Monday, August 3

We will begin enrolling interested students into our virtual program and plans for traditional school will follow as usual.

The district is currently working closely with county and state officials, finalizing our plans for masks, hand sanitizer, social distancing and how we will manage our students and staff in our schools. Please send questions to info@wcskids.net, and we will continue to provide information at wcskids.net.

Finally, as we prepare for our first day of school on **Tuesday, September 8, 2020**, we ALL must be ready for things to change at any moment, but know that we are working very hard so our teachers can produce another generation of students who go out and do great things.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

عزيزي WCS المجتمع ،

في تاريخ منطقتنا الذي يقارب الثمانين عاماً، أنتجنا بعض الخريجين الموهوبين الذين ذهبوا للقيام بأشياء عظيمة في جميع أنحاء العالم. هؤلاء الخريجين يتشاركون في شيء واحد مهم جداً في المشترك... تم تدريسها من قبل المعلمين WCS لدينا، وأعتقد اعتقاداً راسخاً لا يوجد بديل للمعلم كبيرة في الفصول الدراسية.

ومع استمرار النقاش حول ما إذا كانت المدارس ستفتح أبوابها هذا الخريف، يسرني أن أبلغكم بأن الجمعية العالمية للمدارس ستقدم خياراً افتراضياً باستخدام مدرسينا للعائلات المهمة. هذا التطور يضعنا الآن على استعداد لأي سيناريو - سواء كنا في المدرسة كالمعتاد، أو مغلقة للتعليم في المنزل، أو لأولئك الذين يختارون الخيار الافتراضي بغض النظر عن قرار الدولة. كما نواصل تطوير خطط Schoology ، منصتنا عبر الإنترنت ، والتي سيتم استخدامها في جميع أنحاء المنطقة بغض النظر عن السيناريو.

للتحضير لهذا الواقع الجديد، أردت أن أشاطركم بعض التواريخ الهامة:

الأربعاء، يوليو 29

سيحصل الآباء على تحديث كامل حول خططنا للتعليم الشخصي ، والعودة إلى التعلم في المنزل إذا لزم الأمر ، والخيار لدينا للتعليم الافتراضي. أيضاً، سيتم الإعلان عن فرص التدريب المدرسية للآباء والأمهات لمساعدتك على الاستعداد للسقوط.

الخميس، يوليو 30

سيطلب من الآباء المشاركة في استطلاع حول ما هو الخيار الذي يهتمهم ، وأفكارهم حول خططنا ، وما قد تكون هناك حاجة إلى الدعم ، وفرصة لطرح الأسئلة.

الاثنين، أغسطس 3

سنبداً تسجيل الطلاب المهممين في برنامجنا الافتراضي وستتبعه خطط المدرسة التقليدية كالمعتاد.

وتعمل المنطقة حالياً بشكل وثيق مع مسؤولي المقاطعات والولاية، حيث تضع اللامسات الأخيرة على خططنا للأقعة، ومطهر اليدين، والتفاف الاجتماعي، وكيف سندير طلابنا وموظفينا في مدارسنا. يرجى إرسال أسئلة info@wskids.net إلى، وسوف نستمر في تقديم المعلومات في wskids.net.

وأخيراً، ونحن نستعد لليوم الأول من المدرسة يوم الثلاثاء 8 سبتمبر 2020، يجب علينا جميعاً أن نكون مستعدين لتغيير الأمور في أي لحظة، ولكن نعرف أننا نعمل بجد حتى يتمكن معلمونا من إنتاج جيل آخر من الطلاب الذين يخرجون ويفعلون أشياء عظيمة.

إخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف